



ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

**សេចក្តីជូនដំណឹង
ស្តីពី**

**ការបើកផ្តល់ប្រាក់ឧបត្ថម្ភជូនបងប្អូនកម្មករនិយោជិតក្នុងវិស័យកាត់ដេរ និងវេជ្ជសាស្ត្រ ដែលក្រុម
បានសុំអើទ្ធសណ្ឋការងារស្របតាមស្ថានីតិវិធីនៃការភ្ជាប់វិធានការរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលទៅលើករណី (លើកទី៥៣)**

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ សូមជូនដំណឹងដល់បងប្អូនកម្មករនិយោជិតចំនួន ៣ ៩០៥ នាក់ នៃ
រោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង២៣ នៃវិស័យកាត់ដេរ និងវិស័យវេជ្ជសាស្ត្រ (ដូចមានភ្ជាប់នៅក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ) ដែលទទួលបាន
ការឧត្តរកិច្ចសន្យាការងារស្របតាមស្ថានីតិវិធីទី៣នៃកញ្ចប់វិធានការរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលជ្រាបថា ធនាគារឯកទេសវិជ្ជា
នឹងធ្វើសារវិធីការបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលទៅលើសេចក្តីសន្យា ដែលបងប្អូនបានផ្តល់មកឱ្យក្រសួងការងារ
រដ្ឋបាលរោងចក្រ សហគ្រាសនាពេលកន្លងមក។

- ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះនឹងត្រូវបើកផ្តល់ជាប្រាក់រៀល និងអាស្រ័យលើចំនួនថ្ងៃនៃការព្រឹត្តិសន្យាការងារ ក្នុងនោះចំនួន៖
 - ១២១ ៥០០រៀល (៣០៥ពាន់រៀល) សម្រាប់ការព្រឹត្តិសន្យាការងាររយៈពេល ១១ថ្ងៃ ដល់ ២០ថ្ងៃ
 - ១៦២ ០០០រៀល (៤០៥ពាន់រៀល) សម្រាប់ការព្រឹត្តិសន្យាការងាររយៈពេលចាប់ពី ២១ថ្ងៃ ដល់ ១ខែ។
- សូមបញ្ជាក់ថា សម្រាប់បងប្អូនដែលព្រឹត្តិសន្យាការងាររយៈពេល ២ខែ ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនឹងត្រូវបើកជា ២លើក
ដោយលើកទី២ នឹងបើកនៅថ្ងៃទី២៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២១។

ក្រសួងសូមរំលឹកថា ធនាគារឯកទេសវិជ្ជា និងបង្វិលប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះជូនរាជរដ្ឋាភិបាលវិញ ប្រសិនបើបងប្អូន
ខកខានមិនបានទៅបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ ក្នុងរយៈពេល ១០ថ្ងៃ បន្ទាប់ពីទទួលបានសារតាមស្នើសុំពីធនាគារឯកទេសវិជ្ជា។
ដើម្បីបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ បងប្អូនត្រូវយកអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសញ្ជាតិខ្មែរ និងខ្សែសន្ទនាដែលទទួលបានសារនោះទៅកាន់
ភ្នាក់ងារវិជ្ជាដែលនៅជិតបំផុត។ សូមបញ្ជាក់ថា បងប្អូនមិនត្រូវប្តូរឱ្យបងប្អូនផ្សេងទៀតទៅភ្នាក់ងារវិជ្ជាឡើយពេលបើកប្រាក់
ឧបត្ថម្ភនេះ។

ក្នុងករណីបងប្អូនកម្មករនិយោជិត ដែលបម្រើការងារនៅរោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង២៣ នេះ មិនបានទទួលសារ
ខ្សែសន្ទនាពីធនាគារឯកទេសវិជ្ជា នោះសូមបងប្អូនទំនាក់ទំនងស្រាវជ្រាវតាមស្រុក ឬធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលេខសារលម្អិត ទៅ
រដ្ឋបាលរោងចក្រ សហគ្រាសរបស់ខ្លួន។ ក្រសួងនឹងបន្តជូនដំណឹងដល់បងប្អូនកម្មកររោងចក្រ សហគ្រាសដទៃទៀត
ទៀតអំពីការបើកផ្តល់ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ។

អាស្រ័យជូនបានជម្រាបជូនខាងលើ សូម សាធារណជន ជាពិសេសបងប្អូនកម្មករនិយោជិតជ្រាបជាព័ត៌មាន និង
សូមសរសេរទំនាក់ទំនងបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះនៅតាមភ្នាក់ងារវិជ្ជាដែលនៅជិតបំផុតឱ្យបានទាន់ពេលវេលា។

ថ្ងៃពុធ ទោស័ក ព.ស. ២៥៦៤
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១១ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២១

